

Referat af bestyrelsesmøde i HSI

Mandag d. 16. maj 2022 i Royal Stage kl. 19,00 – 20,50

Deltagere :Laust Andre´s, Michael Albrechtsen, Janna Rasmussen, Peter Ingemann Bentsen og Jørgen Schultz (ref)

Afbud: Poul Nielsen, Svend Beech, Ulrich Sørensen, Søren Gøtzsche,

Dagsorden:

- 1. Konstituering af ny bestyrelse**
Valg blev som sekretær Jørgen Schultz og som næstformand Michael Albrechtsen
- 2. Fastlæggelse af ordinære bestyrelsesmøder de kommende 12 måneder.**
Der er enighed om at tirsdage er en bedre dag, så datoer rykkes en dag i forhold til det foreslåede med følgende mødedatoer:
Mandag d. 16. maj 2022
Tirsdag d. 21. juni 2022
Tirsdag d. 23. august 2022
Tirsdag d. 11. oktober 2022
Tirsdag d. 13. december 2022
Tirsdag d.7. februar 2023
Tirsdag 4. april 2023
Tirsdag 18. april 2023 repræsentantskabsmøde.
- 3. Fordeling af poster i de faste fora hvor HSI er repræsenteret**

Hillerød Elite – Michael

FOU - Michael og Janna

Fordeling af haller og sale – Michael

Frivillig Center – Jørgen N.

Idrætsråd for Region Hovedstaden - Jørgen N.

Bevæg dig for Livet - Laust

Velkomstmøder for tilflyttere - Svend og Janna

Hillerøds stadions brugerbestyrelse – Laust efter aftale med Svend.

Projekt Motivu – Peter Bentsen. Peter Bentsen følger op over for projektets status.

Hillerød kommunes Grønne råd- Jørgen S. Jørgen S vil orientere berørte foreninger, hvis der kommer emner som berører dem.

Idrættens Dag – Michael. Laust og Michael drøfter fremtidig afvikling

4. Formandens forslag til arbejdsform i den nye bestyrelse.

Enighed om formandens forslag, som vist nedenfor.



5. Gennemgang af liste med aktiviteter HSI skal arbejde med

Gerne nogle mindre aktiviteter, som vi kan få løst i årets løb. P.g.a. de få mødedeltagere er opgaverne ikke spredt meget ud på bestyrelsesmedlemmer.

- Anlægsønskeliste Jørgen S
- Uddannelsestilskud Poul
- Idrættens dag Laust og Michael
- Rekruttering af medlemsforeninger Michael skaffer liste fra Forvaltningen. Laust laver folder om HSI
- Kvalificering af anlægsønsker Jørgen og Michael
- Arrangere 2 -3 medlemsmøder i resten af året. Michael
- Klubbesøg – Laust og Michael
- Medlemsindberetning Poul
- Navigering ved kontakt på rådhuset – Janna.

6. **Eventuelt.**

a. Laust omtalte brev til ISU om følgende 3 punkter

Konsulent, kan måske drøftes med ISU til deltidskonsulent. Hvor kan man finde lokale til HSI drøftes også. Dragan skal kontaktes herom.

Anlægsønsker Der afsættes 1. mio kr til mindre anlægsønsker, hvor HSI kunne være med til at prioritere ønskerne.

Vedligeholdelsesønsker skal ikke nødvendigvis laves af håndværkere, hvis det ikke kræver autorisation.

b. C4

Erik Helmer Petersen bør kontaktes i forhold til samarbejde om breddeidræt. Michael sætter et møde op med Laust og Erik Helmer Petersen

Hillerød 23. maj 2022

Jørgen Schultz